

## ANUGERAH IKON KOKURIKULUM

### TUJUAN

Anugerah Ikon Kokurikulum dianugerahkan kepada PPPT yang menunjukkan pencapaian terbaik dalam aktiviti kokurikulum mencakupi sukan, kelab/persatuan, unit beruniform dan kebudayaan di peringkat tertinggi. Sumbangan yang diberikan adalah menjangkau tugas hakiki seperti pembangunan kokurikulum, kecemerlangan bidang kokurikulum dan penglibatan dengan pihak berkepentingan.

### SYARAT KHUSUS

- a. PPPT telah melibatkan diri dalam bidang kokurikulum sekurang-kurangnya **tiga (3) tahun**;
- b. PPPT menunjukkan tahap kepimpinan dan kecemerlangan terhadap institusi secara berterusan dalam bidang kokurikulum; dan
- c. PPPT memberikan sumbangan yang membawa impak yang signifikan melalui aktiviti kokurikulum yang telah dijalankan.

### KRITERIA PENILAIAN

- a. **Pengurusan organisasi (20%)**  
Penglibatan calon dalam bidang pengurusan organisasi dan pentadbiran kokurikulum (sukan, kelab/persatuan, unit beruniform dan kebudayaan) seperti Pengerusi, Timbalan Pengerusi, Setiausaha, Bendahari, Ahli Jawatankuasa, Pengurus Pasukan, Timbalan Pengurus Pasukan Jurulatih, Pegawai Fisioterapi, Pegawai Pengiring dan sebagainya di pelbagai peringkat kejohanan dan persatuan.
- b. **Kecemerlangan kokurikulum (20%)**  
Kecemerlangan Kokurikulum merujuk kepada pencapaian dan pengiktirafan yang diperolehi calon dalam bidang kokurikulum (sukan, kelab/persatuan, unit beruniform dan kebudayaan) di pelbagai peringkat dengan mempunyai Sijil Profesional, Watikah Pelantikan, atau Anugerah/Pingat.
- c. **Kepimpinan kokurikulum (20%)**  
Kepemimpinan Kokurikulum merujuk kepada penglibatan dan keterlibatan calon dalam pembangunan kokurikulum (sukan, kelab/persatuan, unit beruniform dan kebudayaan) sebagai Penasihat, Ketua Penggubal, Penggubal, Penyemak kurikulum kokurikulum di pelbagai peringkat.

d. **Penglibatan/penyertaan (20%)**

Penglibatan dan penyertaan calon dalam kokurikulum (sukan, kelab/persatuan, unit beruniform dan kebudayaan) seperti Ketua Delegasi, Ketua Pasukan, Jurulatih, Atlet atau Ahli Kontingen dalam penyertaan di pelbagai peringkat.

e. **Penglibatan kolaborasi dalam bidang kokurikulum (20%)**

Penglibatan kolaborasi calon dalam kokurikulum bersama institusi/persatuan/NGO/agensi/kementerian dan lain-lain.

## LAMPIRAN

Rubrik Pemarkahan - Lampiran 1b

## LAMPIRAN 1B: RUBRIK PEMARKAHAN ANUGERAH IKON KOKURIKULUM

KRITERIA		ITEM PENILAIAN	DOKUMEN BUKTI	1	2	3	4	5	PEMBERAT
1	Pengurusan Organisasi	Lantikan sebagai Pengerusi, Timbalan Pengerusi, Setiausaha, Bendahari, Ahli Jawatankuasa, Pengurus Pasukan, Timbalan Pengurus Pasukan Jurulatih, Pegawai Fisioterapi, Pegawai Pengiring dan sebagainya di pelbagai peringkat kejoهران dan persatuan	Surat lantikan	Ahli Biasa/Pegawai Pengiring	AJK/Pegawai Fisioterapi	Setiausaha/Bendahari	Naib Pengerusi/Pengurus Pasukan	Pengerusi/Pengurus Pasukan	10
		Peringkat Lantikan		Institusi	Jabatan	Kementerian	Kebangsaan	Antarabangsa	10
2	Kecemerlangan Kokurikulum	Bilangan Pengiktirafan	Kertas Kerja, Laporan, Sijil Profesional, Watikah Pelantikan, Anugerah/Pingat, Penglibatan Luar dan Penglibatan Antarabangsa dalam bidang kokurikulum (sukan, kelab/persatuan, unit beruniform dan kebudayaan)	0 Pengiktirafan	1-2	3-4	5-6	7 ke atas	10
		Pencapaian Pengiktirafan		Institusi	Jabatan	Kementerian	Kebangsaan	Antarabangsa	10
3	Kepimpinan Kokurikulum	Lantikan sebagai Ketua Penggubal, Penggubal, Pakar	Surat lantikan	Komentator	Fasilitator	Pewasit	Penggubal	Ketua Penggubal / Pakar Rujuk	10
		Peringkat Pembangunan Kokurikulum		Institusi	Jabatan	Kementerian	Kebangsaan	Antarabangsa	10
4	Penglibatan dan Penyertaan	Bilangan program yang terlibat (sebagai Pengarah, urusetia dan lain-lain)	Maklum balas/ penilaian/ Laporan program	0-1	1-2	3-4	5-6	7 ke atas	10
		Peringkat Penglibatan dan Penyertaan		Institusi	Jabatan	Kementerian	Kebangsaan	Antarabangsa	10
5	Penglibatan Kolaborasi Dalam Bidang Kokurikulum	Bilangan Kolaborasi	Dokumen / Kertas Kerja / Sijil kerjasama (COC, MOU, NOU)	0 Kolaborasi	1-2	3-4	5-6	7 ke atas	10
		Peringkat Kolaborasi		Institusi	Jabatan	Kementerian	Kebangsaan	Antarabangsa	10